
У Грачаници, симболично - на „Дан Европе“, почео први сусрет српских и косовских привредника
субота, 09 мај 2015 14:42

У "Емералд хотелу" у Грачаници, започео је први сусрет српских и косовских
привредника који је окупио око 70 компанија, а назван је "Бе то бе Форум".

  

  

Овај сусрет симболично је организован на Дан Европе, а данас ће привредници имати
прилику да успоставе директне контакте, разговарају о унапређењу пословне сарадње и
јачању економских веза у овом делу региона и изнесу предлоге за даље унапређење
привредног амбијента и решавање проблема са којима се суочавају у свакодневном
пословању.

  

Утолико пре што пословно повезивање води укупној нормализацији и јачању регионалне
сарадње и што, како искуство показује, привредници много лакше и брже уклањају
баријере од политичара. Организатори скупа овај догађај уприличили су свесни да
ниједан процес, укључујући и европске интеграције, неће имати прави смисао ако сви
заједно и свако појединачно у овом региону економски не ојача, не развија се, не
постане конкурентнији и не привуче више инвестиција.

  

- Данас смо овде да градимо мостове сарадње. Молим вас за аплауз за министра Жељка
Сертића који је поставио камен темељац свега овога. Будућност ове регије је кључ
успеха и само екеномска сарадња може елиминисати све оно што нас дели. Ово је
најбоља порука Бриселу да ми заједно дајемо допринос процесу сарадње - каже Сафет
Грџалија, председник привредне коморе Косова.

  

 1 / 2



У Грачаници, симболично - на „Дан Европе“, почео први сусрет српских и косовских привредника
субота, 09 мај 2015 14:42

Он је додао да бизнис увек нађе своје канале, али да је овакав скуп велика олакшица,
као и да је ово поклон бољој будућности Балкана.

  

- Оно што јесте наш циљ да успостављањем контаката допринесемо економском раyвоју,
као и да овај део Европе постане синоним не само за сукобе, већ и за напредак и
одличну сарадњу. Данашња порука је да је сваки контакт и договор који проситејкне из
овога велики плус за читав регион. Срби и Албанци су способни да праве добре послове
и здрав новац - каже Марко Чадеж председник Привредне Коморе Србије, који додаје
да су најгоре ситуације иза нас.

  

Он је рекао да је сваки дан у будућности који се не изгуби већ донесе пословни бољитак
пут ка бољој будућности.

  

(Блиц)    
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